
Zápis č. 17/2018 ze schůze sportovní komise 

 
Dne: 24.4. 2018 v 19.30 hodin 
 
Přítomni: 
členové  JUDr. Josef Moravec 
                Tomáš Sazima 
  Radek Hemelík 
  Luděk Černý  
  Pavel Zaujec 
 
Omluven: Ing. Petr Provazník 
    
Hosté:  Jiří Pavlíček, Jaroslav Voříšek 
 
 
Schůzi zahájil předseda JUDr. Josef Moravec a seznámil přítomné s tím, že na programu dnešního 
jednání bude:  
 
 
1. Provozní řád dětského hřiště – změna odpovědné osoby  

2. Zahájení letní sezóny antukových kurtů  

3. Projekt tréninkového fotbalového hřiště s umělým povrchem 

4. Časové vytížení správce sportovních zařízení 

5. Sokolovna – investice 

 

 

1. Provozní řád dětského hřiště – změna odpovědné osoby  
 

Josef Moravec sportovní komisi seznámil s tím, že jako odpovědná osoba za údržbu a pořádek dle 
stávajícího provozního řádku dětského hřiště v ulici Čechova je uveden zaměstnanec města Zdeněk 
Kareš. Sportovní komise doporučila radě města přijmout změnu tohoto provozního řádu, kde by jako 
odpovědná osoba byl jmenován stávající správce sportovišť pan Jaroslav Voříšek. Pan Jaroslav 
Voříšek s touto změnou a jmenováním své osoby souhlasí. 
 
 

2. Zahájení letní sezóny antukových kurtů  

 

Sportovní komise odsouhlasila zahájení letní sezóny antukových kurtů s ohledem na příznivé počasí 
již ode dne 25.4.2018. Pan Pavel Zaujec seznámil přítomné o konání dobrovolné brigády dne 
21.4.2018, při které byla navezena nová povrchová antuka na volejbalový a tenisový kurt, provedeno 
válcování zapůjčeným válcem. Brigády se účastnili zástupci oddílu volejbalu (Borohrádek + Šachov), 
nohejbalu a badmintonu. Pavel Zaujec jako odpovědná osoba za antukové kurty rovněž připomněl 
rozsah prací, které by bylo vhodné na tomto sportovišti v budoucnu provést. 
 
 

3. Projekt tréninkové hřiště s umělým povrchem 

 

Pan Tomáš Sazima (předseda TJ LOKOMOTIVA Borohrádek) sportovní komisi seznámil s uvažova-
ným záměrem fotbalového oddílu na vybudování tréninkového fotbalového hřiště s umělým povr-
chem navazující na stávající velké fotbalové hřiště (na místě stávajícího travnatého tréninkového 
hřiště). Pan Tomáš Sazima zmínil potřebu zřízení tohoto tréninkového zázemní, a to s ohledem na 



stále narůstající základnu v mládežnických oddílech (cca přes 60 hráčů v šesti věkových kategorií), 
kdy stávající kapacita možnosti trénování na hlavním venkovním hřišti je zcela nedostatečná a 
zejména v zimním a nepříznivém období i nemožná. Fotbalový oddíl si nechal zpracovat cenovou 
nabídku na vyhotovení projektu na toto tréninkové hřiště, kterou předá zástupcům města a vejde 
v jednání ohledně případné realizace.   
 
 

4. Časové vytížení správce sportovních zařízení 

 

Správce sportovního areálu pan Jaroslav Voříšek seznámil přítomné s aktuálním vytížením při své 
pracovní činnosti, když v současné době je rovněž využíván i pro potřeby města při ochraně 
komunikací a chodníků proti výskytu plevele. Sportovní komise proto navrhuje, aby zejména na toto 
„krizové období“ jara a léta byl přijat (např. na dohodu o provedení práce či brigádně) další pracovník 
pro potřeby údržby sportovního areálu.    
 
 

5. Sokolovna – investice, opravy  

 
Sportovní komise byla seznámena s výší finančních prostředků, které byly zastupitelstvem města 
zahrnuty do již schváleného rozpočtu města na rok 2018 pro potřeby oprav v sokolovně. Z těchto 
prostředků by měla být letos provedena montáž nového LED osvětlení sokolovny a provedena 
výměna oken v sokolovně. 
 
 
 
 
Zapsal: 
 
_________________________________________ 
JUDr. Josef Moravec - předseda sportovní komise 


